
 Protokół nr 52/2016

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 18 lutego 2016r.
  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on
załącznik nr 2.       

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie przystąpienia do projektu pt.  „Aktywizacja osób młodych pozostających bez
pracy w powiecie nowomiejskim (II)„ współfinansowanego przez Unię Europejską ze
środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Wiedza  Edukacja  Rozwój  2014-2020  oraz  upoważnienia  Dyrektora  Powiatowego
Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim.
/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy/

Pan  Starosta  poinformował,  że  projekt  będzie  realizowany  w  2016r.,  całkowita  wartość
projektu wyniesie 1 219 837,50 zł,  realizatorem projektu będzie PUP.
Pan Rafalski poinformował, że środki na realizację projektów będą wpływały w transzach.
Dodał,  że  w ramach  Programu Operacyjnego Wiedza  Edukacja  Rozwój  zorganizowanych
zostanie  106  staży,  15  dotacji  na  działalność  gospodarczą  i  17  prac  interwencyjnych.
Nadmienił, że nie będzie organizowanych robót publicznych, ponieważ nie ma na to środków.
Pani Skarbnik zapytała skąd będą pochodziły środki na realizację projektów.
Pan Rafalski odpowiedział, że instytucją wdrażającą projekt będzie Wojewódzki Urząd Pracy
w Olsztynie. Dodał, że jeżeli PUP chciałby wnioskować o ewentualne rezerwy budżetowe
musi spełniać warunek dotyczący efektywności zatrudnieniowej.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Aktywizacja osób młodych pozostających
bez pracy w powiecie nowomiejskim (II) „ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.
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Trzecim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  przystąpienia  do  projektu  pt.  „Aktywizacja  osób  w wieku  30  lat  i  powyżej
pozostających  bez  pracy  w  powiecie  nowomiejskim  (II)”  współfinansowanego  przez
Unię  Europejską  ze  środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach
Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa Warmińsko-Mazurskiego  2014-
2020  oraz  upoważnienia  Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Nowym  Mieście
Lubawskim.

Pan  Rafalski  poinformował,  że  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  zorganizowanych  zostanie  70  staży,  17  prac
interwencyjnych,  ponadto  udzielonych  zostanie  15  dotacji  na  doposażenie.  Dodał,  że  w
ramach powyższego programu PUP nie będzie udzielał dotacji na rozpoczęcie działalności
gospodarczej. 
Pan Starosta zapytał dlaczego nie będą realizowane roboty publiczne.
Pan  Rafalski  odpowiedział,  że  roboty  publiczne  nie  mogą  być  realizowane  ze  środków
unijnych. Dodał, że roboty publiczne planuje sfinansować z rezerw budżetowych. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/

Czwartym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  projektu  uchwały  Rady
Powiatu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Powiatu  Nowomiejskiego  w
charakterze  Partnera  do  uczestnictwa  w  projekcie:  „Zintegrowana  Informacja
Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i Mazur”.
/na  posiedzenie  wszedł  pan  Krzysztof  Grześkiewicz  –  naczelnik  Wydziału  Geodezji  i
Nieruchomości/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
Projekt ma na celu doprowadzenie do utworzenia, ujednolicenia i przekształcenia do postaci
elektronicznej baz danych prowadzonych przez Starostę.
Pan Starosta poinformował, że pierwotnie zakładano iż liderem projektu będzie województwo
warmińsko – mazurskie, natomiast liderem projektu będzie powiat bartoszycki. Dodał, że nie
ustalono jeszcze, czy będzie złożony jeden wspólny wniosek, czy każdy powiat będzie składał
oddzielny wniosek.
Pan  Grzeskiewicz  poinformował,  że  celem  projektu  jest  stworzenie  elektronicznej  bazy
danych  geodezyjnych  i  kartograficznych  dla  całego  województwa.  Wyjaśnił,  że  projekt
zakłada rozpowszechnienie e – usług.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

/pan K. Grześkiewicz opuścił posiedzenie Zarządu/
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Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie ofert
złożonych przez organizacje pozarządowe.
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/

Informacja stanowi załącznik nr 3.

Szóstym punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego z
zakresu działań na rzecz osób niepełnosprawnych pn. Aktywizacja  niepełnosprawnych.

Pani  Haska  poinformowała,  że  na  realizację  zadania  złożono  5  ofert  ,  wybrano  4  oferty
/łączne dofinansowanie 6.000 zł/:
-  Stowarzyszenia  Wspierającego  Rozwój  Wsi  Jamielnik–  aktywizacja  osób
niepełnosprawnych  poprzez  prowadzenie  zajęć  ruchowych,  wyjazdy  na  basen,  wyjścia  z
kijkami,  konferencja  o  tematyce  zdrowotnej  dla  osób  niepełnosprawnych  oraz  spotkanie
integracyjne na pasiece /całkowity koszt zadania: 4.060 zł, wnioskowana kwota: 2. 480 zł,
przyznano: 1. 900 zł/,
-  Stowarzyszenia  Amazonki–  organizacja  trzech  prelekcji  o  zdrowiu  wraz  z  degustacją
przygotowanych „zdrowych” potraw dla osób niepełnosprawnych, zajęcia dekoracyjne oraz
uroczyste  podsumowanie  10-  lecia  istnienia  stowarzyszenia  /całkowity  koszt  zadania  :
4 400 zł,  wnioskowana kwota: 3 000 zł, przyznano: 1. 800 zł/,
-  Stowarzyszenia  „Nasza  przyszłość”-  wyjazd  do  Torunia  (  „Młyn  wiedzy”,  i  Muzeum
Żywego Piernika)  dla młodzieży niepełnosprawnej z gimnazjum w Bielicach i Jamielniku
/całkowity koszt zadania : 2.525 zł, wnioskowana kwota:  1. 625 zł, przyznano : 1. 000 zł/, 
- Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów – spotkanie osób niepełnosprawnych
( członków PZERiI) wraz z prelekcją lekarza medycyny – jak dbać o zdrowie /całkowity
koszt zadania : 5.170 zł, wnioskowana kwota: 1.500 zł, przyznano : 1. 300 zł/.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
A. Stajszczak.
Pani B. Grzywacz wstrzymała się od głosu.

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn.
Promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim.    

Pani  Haska  poinformowała,  że  na  realizację  zadania  złożono  6  ofert,  wybrano  5  ofert
/łączne dofinansowanie 6. 000 zł/:
- Związku Harcerstwa Polskiego – organizacja Festiwalu Piosenki Harcerskiej  dla osób w
wieku 7-25 lat /całkowity koszt zadania: 2.450 zł, wnioskowana kwota: 2.000 zł, przyznano :
1.500 zł/,
-  Koła  Gospodyń Wiejskich  w Łąkorzu– organizacja  VIII  Przeglądu Zespołów Wiejskich
„Początek lata im. Anny Grzywacz”. Zostaną zaproszone zespoły z powiatu (12 zespołów)
oraz z  innych województw ( 4 zespoły)  /całkowity koszt  zadania:  3.800 zł,  wnioskowana
kwota : 1.500 zł, przyznano 750 zł/,
- Koła Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu– organizacja III Festiwalu Piosenki Patriotycznej .
Zostaną zaproszone zespoły i chóry  z powiatu (12 zespołów) oraz z innych województw ( 3
zespoły) /całkowity koszt zadania: 3.700 zł, wnioskowana kwota : 1.400 zł, przyznano 750 zł/
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-  Uniwersytetu  Trzeciego  Wieku-  wykład  i  wystawa  na  temat  historii  chóru  i  teatru
działających na terenie powiatu, prezentacja poezji poety Ziemi Nowomiejskiej, wycieczka
szlakiem zabytków architektury sakralnej i użytkowej, ognisko w Bazie Koła Łowieckiego
„Pełnia”  w Łąkarzu /całkowity  koszt  zadania:  3.340 zł,  wnioskowana kwota  :  2.  200 zł,
przyznano            1 300 zł/,
-  Fundacji  Inicjatyw  Krajobrazowych  Wybudowanie  –  stworzenie  wspólnie  z  młodzieżą
przewodnika  (  plan  i  zaznaczony  szlak)  po  zapomnianych  wybudowaniach,  parowach,
pustkach, wzgórzach i  polach na terenie powiatu.  Prowadzone będą zajęcia warsztatowe i
wycieczki  badawcze.  Z  rezultatów  działania  zostanie  zorganizowana  wystawa
/całkowity koszt zadania: 7.750 zł, wnioskowana kwota : 3. 850 zł, przyznano 1. 700 zł/

 
Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Ósmym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania pn. Promowanie
zdrowego stylu życia.

Pani  Haska  poinformowała,  że  na  realizację  zadania  złożono  3  oferty,  wybrano  3  oferty
/ łączne dofinansowanie 5.000 zł/:
- Polskiego Czerwonego Krzyża – zadanie dotyczące krwiodawstwa. Akcje i pobór odbędą
się  w szkołach ponadgimnazjalnych i  PSP zakończone turniejem wędkarskim i  turniejem
warcabowym dla   honorowych dawców i ich rodzin. Zorganizowana zostanie  również 
 uroczysta akademia z okazji „ Dni  HDK” /całkowity koszt zadania: 7.740 zł,  wnioskowana
kwota: 1.700 zł,  przyznano: 1.700 zł/,
-  Stowarzyszenia  „Rozwiń skrzydła”– organizacja  Pikniku rodzinnego,  w ramach którego
zaplanowano turniej rodzinny (wiedza o zdrowym stylu życia), stanowiska pomiaru ciśnienia,
poziomu cukru, stanowiska kulinarne (zdrowa żywność), prelekcja lekarza na temat. „Wiem
co jem”, prezentacja zaproszonych szkół w zakresie promowania zdrowia,
 /całkowity koszt zadania: 4 000 zł, wnioskowana kwota: 1.200 zł, przyznano: 1.200 zł/
-  Fundacji  Drogowskazy  -  program  edukacji  zdrowotnej  i  aktywizacji  społecznej  osób
narażonych na choroby układu krążeniowego i oddechowego dla 20 osób powyżej 50 roku
życia.  Zorganizowane  zostaną  zajęcia  edukacyjne  oraz  zajęcia  z  rehabilitacji  (warsztaty,
wykłady,  porady,  konsultacje  i  ćwiczenia  fizyczne)  w  okresie  od  01.04.2016  r.  do
30.11.2016 r. /całkowity koszt zadania: 6. 540 zł, wnioskowana kwota: 5. 000 zł, przyznano:
2. 100 zł/.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego z
zakresu działań na rzecz osób niepełnosprawnych pn. Prowadzenie konsultacji i terapii
dzieci specjalnej troski oraz ich rodzin zakresie działań wychowawczo- opiekuńczych.

Pani Haska poinformowała, że złożona została tylko jedna oferta tj. Stowarzyszenia Pomocy
Dzieciom  Specjalnej  Troski,  które  będzie prowadziło  punkt  konsultacyjno-terapeutyczny
/zajęcia  odbywać  się  będą  raz  w  miesiącu,  prowadzona  będzie  grupa  wsparcia  „Razem
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łatwiej” dla rodziców/opiekunów dzieci, planowany jest również biwak dla podopiecznych
/całkowity koszt zadania: 5.970 zł, wnioskowana kwota: 5.000  zł, przyznano: 5.000 zł/.
Ponadto  pani  Haska  poinformowała,  że  na  zadanie  pn.  Pomoc  społeczna,  w  tym pomoc
rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównanie szans tych rodzin i osób
oraz  na  zadanie  pn.  Wspieranie  i  upowszechnianie  kultury  fizycznej  nie  wpłynęły  żadne
oferty.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Pierwszym punktem z  rozszerzenia  porządku posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosku
Powiatowej  Rady  Organizacji  Pozarządowej  w  sprawie  zabezpieczenia  środków
finansowych przeznaczonych na nagrody w konkursie „Mrówki Pozarządówki”.

Pan Starosta  odczytał  wniosek Rady Organizacji  Pozarządowych,  który stanowi załącznik
nr  4.  Dodał,  że  na  posiedzeniu  powyższej  rady  został  zatwierdzony  regulamin  konkursu
„Mrówki Pozarządówki”.
Pani Wicestarosta poinformowała, że została poproszona na posiedzenie rady w zastępstwie
pana Starosty. Dodała, że pani Dembek – Przewodnicząca Rady Organizacji Pozarządowych
poinformowała,  iż  rozmawiała  z  panem  Starostą  o  powyższej  kwestii  oraz  poruszała  ją
również na komisjach Rady Powiatu.  Pani Wicestarosta zasugerowała pani Dembek, żeby
rada zwróciła się w powyższej sprawie do Zarządu Powiatu.
Pani Skarbnik poinformowała, że powiat przekazuje środki na realizację określonych zadań
dla organizacji pozarządowych. 
Pani  Wicestarosta  stwierdziła,  że  organizacje  pozarządowe  nie  miały  wiedzy  na  temat
konkursu  i  nie  dokumentowały podejmowanych  inicjatyw  w  formie  zdjęć,  prezentacji
multimedialnych czy informacji prasowych. W związku z powyższym nie będzie równych
szans dla wszystkich organizacji pozarządowych. 
Pani  Grzywacz  stwierdziła,  że  można  by  takiej  prężnie  działającej  organizacji  wręczyć
statuetkę na sesji Rady Powiatu i będzie to również wyróżnienie dla organizacji. 
Pan  Starosta  stwierdził,  że  powiat  mógłby  być  fundatorem  statuetek  dla  organizacji
pozarządowych.
Pani  Wicestarosta  dodała,  że  z  regulaminu  konkursu  wynika,  iż  nagrody  pieniężne
przewidziane za zajęcie I – 1000 zł, II – 600 zł, czy III – 300 zł miejsca przewyższają często
kwoty dotacji dla organizacji pozarządowych. 
Pan Starosta stwierdził, że Zarząd powinien najpierw zapoznać się z projektem regulaminu
konkursu a nie miał takiej możliwości, ponieważ do wniosku jest załączony już zatwierdzony
przez radę organizacji pozarządowych dokument.

W związku z powyższym Zarząd rozpatrzył wniosek negatywnie.  Za głosowali: A. Ochlak,
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Pani Haska poinformowała, że podpisany został aneks z Fundacją Togatus Pro Bono, która
realizuje zadanie dotyczące bezpłatnej pomocy prawnej. Wyjaśniła, że środki na realizację
zadania wojewoda przekazuje raz w miesiącu. W związku z powyższym musi być podpisany
aneks z fundacją dotyczący przekazywania środków, które będą przekazywane również co
miesiąc  a  nie  w  transzach  jak  pierwotnie  zaplanowano.  Dodała,  że  treść  aneksu  była
konsultowana  z  panią  Skarbnik,  panią  Sekretarz  i  radcą  prawnym.  Pani  Haska
poinformowała, że w miesiącu styczniu z bezpłatnej pomocy prawnej skorzystały 34 osoby,
głównie były to osoby do 26 roku życia oraz powyżej 65 roku życia. Dodała, że porady były
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udzielane głównie z prawa cywilnego i  prawa rodzinnego. Nadmieniła,  że najwięcej osób
skorzystało z punktu w Starostwie. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski –
Punkt Konsultacyjno Terapeutyczny w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono
realizację zadania publicznego.
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/

Protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 5.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Jedenastym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  z  informacją  z
wykonania kontroli finansowych w II półroczu 2015r.

Pani Jeda omówiła informację z wykonania kontroli finansowych w II półroczu 2015r., która
stanowi załącznik nr 6.
Pani Skarbnik zapytała, czy w planie kontroli na początku roku jest zaplanowana kontrola
porozumień zawartych pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego.
Pani Jeda odpowiedziała, że w planie kontroli nie ma uwzględnionej kontroli porozumień ale
będzie to miała na uwadze. Dodała, że porozumienia będą wybiórczo kontrolowane w ramach
kontroli doraźnej.

Dwunastym punktem porządku posiedzenia  było zapoznanie  się  informacją  o  stanie
kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu nowomiejskiego.

Pani Jeda omówiła powyższą informację, która stanowi załącznik nr 7.

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie wykazu lokali użytkowych przeznaczonych do oddania w najem stanowiących
własność Powiatu Nowomiejskiego do oddania w najem.
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji,  Mienia i
Spraw Gospodarczych/

Pani Banaszewska poinformowała, że przeznacza się do najmu cztery lokale w budynku przy
ul. Grunwaldzkiej 3.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się  z  pismem z ZS im.
C.K. Norwida w sprawie nieodpłatnego użyczenia sal lekcyjnych.

Pani Banaszewska poinformowała,  że z ZS im. C.K. Norwida wpłynęło pismo w sprawie
nieodpłatnego  użyczenia  sal  lekcyjnych  w  celu  realizacji  zajęć  dydaktycznych  dla
Uniwersytetu Trzeciego Wieku.

Pismo stanowi załącznik nr 8.

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie ustalenia stawki dotacji na jednego słuchacza dla niepublicznych szkół przyjętej
na rok 2016.
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – p.o. naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i
Promocji /

Pani  Orłowska  poinformowała,  że  na  rok  2016  przyjmuje  się  stawkę  dotacji  na  jednego
słuchacza  dla  niepublicznych  szkół  i  placówek  oświatowo-wychowawczych  w wysokości
121,67 zł.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 w
Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim, dla którego organem
prowadzącym jest Powiat Nowomiejski.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani  Orłowska poinformowała,  że aneks  nr  4  związany jest  z  zabraniem dokumentów ze
szkoły ucznia, który miał przyznane w aneksie nr 3 nauczanie indywidualne oraz rezygnacją z
przedmiotu wychowanie do życia w rodzinie. 

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady
Powiatu  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani  Orłowska  poinformowała,  że  powiat  przekaże  środki  w  wysokości  2000  zł  na
organizację  konferencji  pod  nazwą  „Kształtowanie  oferty  turystycznej  regionu  Warmii  i
Mazur”.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia  było przyjęcie  projektu uchwały  Rady
Powiatu  w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadania w
zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem
ze stypendiów /dofinansowanie kosztów dojazdów uczniów/ za I semestr roku szkolnego
2015/2016.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 9.
Ponadto  poinformowała,  że  wpłynął  wniosek  p.  Wodary  -  dyrektora  ZSZ  w  Kurzętniku
stanowiący załącznik nr 10,  dotyczący wyrażenia zgody na wypłatę stypendium w formie
gotówkowej, ponieważ jedna z uczennic nie posiada rachunku bankowego /rodzice również
nie  posiadają  rachunku  bankowego/.  Wyjaśniła,  że  w uchwale  dotyczącej  stypendiów dla
uczniów jest zapis, iż środki są wypłacane na konto. Dodała, że według radcy prawnego jeżeli
osoba spełnia wszystkie warunki przyznania stypendium to posiadanie rachunku bankowego
jest  czynnością  typowo  techniczną  i  należy  wypłacić  stypendium  uczennicy  w  formie
gotówkowej. 
Pani Sekretarz zapytała czy w związku z powyższą sprawą nie musi być zmieniona uchwała
dotycząca stypendiów.
Pani Orłowska odpowiedziała, że zapytała o to radcę prawnego, który stwierdził, iż nie ma
potrzeby zmiany uchwały. 
Pani Sekretarz stwierdziła, że według niej należałoby zmienić paragraf w uchwale dotyczący
wypłaty stypendium.
Zarząd przychylił się do wniosku pana Wodary. 
Pani Orłowska zapytała czy stypendia będą utrzymane w przyszłym roku, ponieważ padają
takie pytania ze szkół. 
Pan Starosta odpowiedział, że jest za tym żeby utrzymać wypłatę stypendiów.

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z
działalności Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli za
okres grudzień 2014r. – listopad 2015r.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 11.

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym  pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały
Zarządu  Powiatu w  sprawie  zmiany  Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa
Powiatowego.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani  Sekretarz  poinformowała,  że  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  do  kompetencji
Zarządu  należy  teraz  ustalenie  zadań  organizacyjnych  Starostwa.  Wyjaśniła,  że  zmiana
regulaminu organizacyjnego związana jest z dostosowaniem go do obowiązujących przepisów
prawa. Omówiła szczegółowo zmiany dokonane w regulaminie organizacyjnym. Dodała, że
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w projekcie uchwały został zmieniony  § 3, który otrzymał brzmienie:  „Zarządzenia, pisma
okólne  i  inne  dokumenty  wydane na podstawie  uchylonych przepisów zachowują  moc do
czasu wydania nowych, o ile nie są sprzeczne z niniejszą uchwałą”.

Zarząd  po  przyjęciu  poprawki  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nowomiejskiego.

Pani Sekretarz poinformowała, że pismo skarżącego z dnia 09.02.2015r. zostało przekazane
do Prokuratury Rejonowej w Nowym Mieście Lubawskim w dniu 23.02.2015r. Dodała, że do
chwili obecnej nie uzyskano odpowiedzi z prokuratury w przedmiotowej sprawie. W związku
z powyższym uznano skargę za bezzasadną.

Skarga stanowi załącznik nr 12.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie przyjęcia rezygnacji członka Zarządu Powiatu.

Rezygnacja pana Bogumiła Kurowskiego z funkcji Członka Zarządu stanowi załącznik nr 13.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dwudziestym  czwartym  punktem  porządku  posiedzenia  było  przyjęcie  projektu
uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmian w WPF na rok 2016r.

Pani Skarbnik omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2016. 

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.
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Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie na rok 2016r.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  projekt  uchwały  i  skierował  pod  obrady  Rady  Powiatu.
Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, A. Stajszczak.

Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z odpowiedzią
pani  Małgorzaty  Wojnarowicz  –  dyrektor Domu Dziecka  w Pacółtowie  na zalecenia
pokontrolne. 

Pan Starosta odczytał odpowiedź pani M. Wojnarowicz stanowiącą załącznik nr 14.

Pismo do pani M. Wojnarowicz stanowi załącznik nr 15.

Dwudziestym  ósmym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  z
zawiadomieniem o wszczęciu postępowania o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację
inwestycji drogowej dla zadania „Budowa obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego w
ciągu drogi krajowej nr 15”.

Zawiadomienie stanowi załącznik nr 15.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu
                                                                                                              Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła:                                                                        
Ewelina Kubacka                                                   
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